

Date: 17/06/2020

Ref: M.C/E.M/131/2020

التاريخ: 2020/06/17 الإشارة: ش.م/أ.ع/2020/131

To: Boursa Kuwait Company

## <u>Subject: Material Information Disclosure - Discounts for the</u> <u>Avenues Mall Investors.</u>

With reference to the above subject and in addition to our previous disclosure sent on 15/03/2020, and in respect of the current conditions that the country is going through, and the governmental measures taken to face the repercussions of the emerging corona virus (COVID-19).

Mabanee's Board of Directors has decided in the meeting held on Wednesday, 17/06/2020, to approve additional discounts for the Avenues Mall investors to ease repercussions of the cessation of activity.

As a result, Mabanee's revenue for this year will decrease by approximately KWD 40 million.

This is for your information.

السادة/ بورصة الكويت المحترمين،،

## الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية بتخفيضات لمستثمري مجمع الأفنيوز.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلحاقاً لإفصاحنا السابق المرسل إليكم بتاريخ 2020/03/15، ونظراً للظروف الحالية التي تمر بها البلاد والإجراءات الحكومية المتخذة لمواجهة تداعيات فيروس كورونا المستجد (COVID-19).

لذا قرر مجلس إدارة شركة المباني في الإجتماع المنعقد في يوم الأربعاء الموافق 2020/06/17، بالموافقة على تخفيضات إضافية لمستثمري مجمع الأفنيوز وذلك لمواجهة تداعيات توقف النشاط.

ونتيجةً لذلك، ستنخفض إيرادات شركة المباني لهذا العام بما يعادل 40 مليون دينار كويتي.

هذا للعلم والإحاطة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

وليد خالد الشريعان الرئيس التنفيذي Waleed Khaled Al Sharian

**Chief Executive Officer** 



ملحق رقم (11)

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

1750.16

2020/06/17	التاريخ
شركة المباني ش.م.ك (عامة)	اسم الشركة المدرجة
نظراً للظروف الحالية التي تمر بها البلاد والإجراءات الحكومية المتخذة لمواجهة تداعيات	
فيروس كورونا المستجد (COVID-19).	
قرر مجلس إدارة شركة المباني في الإجتماع المنعقد في يوم الأربعاء الموافق 2020/06/17، بالموافقة على تخفيضات إضافية لمستثمري مجمع الأفنيوز وذلك لمواجهة تداعيات توقف النشاط.	المعلومة الجوهرية
نتيجةً لذلك، ستنخفض إيرادات شركة المباني لهذا العام بما يعادل 40 مليون دينار كويتي.	أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة الإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

9

12.6.2020

nabanee

## Disclosure of the Material Information Form

Date	17/06/2020
Name of the listed Company	Mabanee Company K.P.S.C
Material Information	In respect of the current conditions that the country is going through, and the governmental measures taken to face the repercussions of the emerging corona virus (COVID-19).  Mabanee's Board of Directors has decided in the meeting held on Wednesday, 17/06/2020, to approve additional discounts for the Avenues Mall investors to ease repercussions of the cessation of activity.
Significant effect of the material information on the financial Position of the Company	As a result, Mabanee's revenue for this year will decrease by approximately KWD 40 million.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a listed Company, which is a member of a group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies' which are members of the same group, the other companies 'disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

116.2020

abānee